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ПРОТОКОЛ №60 

засідання постійної комісії з питань роботи житлово-комунального господарства, 

приватизації та використання майна територіальної громади міста 

 

11.05.2017          зелена зала 

10.00  

 

Всього членів комісії: 8 чол. 

Присутні: Ковальчук І.І., Нагорна Т.В., Трач Л.Г., Ялоха І.С., Паламарчук В.А. 

Відсутні: Певнєв О.В., Золотухін С.Є., Яницький О.К. 

Запрошені: Афійчук Р.В. – депутат міської ради, Новачок В.П. – начальник управління 

житлово-комунального господарства, Трещов М.М. – начальник управління комунального 

майна, Яцик М.М. – помічник депутата міської ради Коліщака В.В. 

Головує на засіданні: Паламарчук В.А. – заступник голови постійної комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Розгляд звернення депутата міської ради Коліщака В.В. щодо встановлення електричних 

опор та облаштування їх якісними світильниками по вул. Зарічанській, 6/5.  

 

2. Розгляд проектів рішень, які запропоновані для розгляду на засіданні виконавчого 

комітету: 

2.1. Про внесення змін до договору оренди нежитлового приміщення по вул. 

Кам'янецькій, 47. 

2.2. Про внесення на розгляд сесії міської ради пропозиції про внесення змін до 

рішення виконавчого комітету від 28.04.2016 № 282. 

2.3. Про надання приміщень в будівлі по вул. Проскурівській, 44 для тимчасового 

проживання. 

2.4. Про розірвання договору оренди нежитлового приміщення комунальної власності, 

втрату чинності підпункту рішення виконавчого комітету та пункту додатку до рішення 

виконавчого комітету. 

2.5. Про внесення на розгляд сесії міської ради пропозиції щодо передачі в тимчасове 

безоплатне користування нежитлових приміщень міської комунальної власності та відмови у 

передачі в безоплатне користування. 

2.6. Про розгляд заяви громадської організації «Подільська правова ліга» щодо передачі 

в тимчасове безоплатне користування нежитлового приміщення по пров. Пушкіна, 1. 

2.7. Про втрату чинності рішення виконавчого комітету та передачу в тимчасове 

безоплатне користування нежитлового приміщення міської комунальної власності. 

Доповідає: начальник управління комунального майна Трещов Мирослав Миколайович. 

 

2.8. Про внесення на розгляд сесії міської ради пропозицій про збільшення розміру 

статутного капіталу житлово-експлуатаційної контори №2 міста Хмельницького, її 

перейменування в комунальне підприємство «Управляюча муніципальна компанія 

«Проскурівська» Хмельницької міської ради та затвердження нової редакції статуту 

комунального підприємства «Управляюча муніципальна компанія «Проскурівська» 

Хмельницької міської ради. 

2.9. Про внесення на розгляд сесії міської ради пропозицій про створення проектно-

кошторисного відділу у складі управління житлово-комунального господарства 

Хмельницької міської ради, внесення змін та доповнень до Положення про управління 

житлово-комунального господарства Хмельницької міської ради та затвердження Положення 

у новій редакції. 

Доповідає: начальник управління житлово-комунального господарства Новачок Василь 

Пилипович. 
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3. Різне. Розгляд звернення голови ЖБК «Статус Тайм» Мороза О.А. щодо внесення змін до 

технічних умов на водопостачання та водовідведення № 342 від 01.11.2016 у зв’язку із 

неможливістю виконання п. 16: винос самопливного каналізаційного колектора. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Запропонував на розгляд членів постійної комісії питання, що включені 

до порядку денного засідання комісії.  

Перше питання: розгляд звернення депутата міської ради Коліщака В.В. 

щодо встановлення електричних опор та облаштування їх якісними 

світильниками по вул. Зарічанській, 6/5. 

Надав слово для доповіді помічнику депутата міської ради Коліщака В.В. 

Яцик Мар’яні Михайлівні. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Яцик М.М. 

Повідомила депутатам, що на прийомах жителі мікрорайону скаржаться 

на темряву біля будинків у вечірній час. Біля будинку по вул. 

Зарічанській, 6/5 є ліхтар, проте він не працює. 

Депутат міської ради Коліщак В.В. неодноразово звертався з проханням 

проведення капітального ремонту мереж зовнішнього освітлення 

дворових територій по вул. Зарічанській, на окрузі № 7, проте роботи не 

були зроблені. 

Тому звернувся на голову постійної комісії з питань роботи житлово-

комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста із проханням розглянути дане питання на 

черговому засіданні. 

 

Паламарчук В.А. Запропонував рекомендувати управлінню житлово-комунального 

господарства при уточненні титульних списків на проведення 

капітального ремонту об’єктів благоустрою на 2017 рік після розподілу 

вільних лишків бюджету передбачити кошти на виготовлення проектно-

кошторисної документації та проведення капітального ремонту мереж 

зовнішнього освітлення дворової території по вул. Зарічанській, 6/5. 

Поставив на голосування дану пропозицію. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати управлінню житлово-комунального господарства при 

уточненні титульних списків на проведення капітального ремонту 

об’єктів благоустрою на 2017 рік після розподілу вільних лишків 

бюджету передбачити кошти на виготовлення проектно-кошторисної 

документації та проведення капітального ремонту мереж зовнішнього 

освітлення дворової території по вул. Зарічанській, 6/5. 

 

 

2.1. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про внесення змін до договору 

оренди нежитлового приміщення по вул. Кам'янецькій, 47». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М.  

Даним проектом рішення пропонується внести зміни до договору оренди 

нежитлового приміщення по вул. Кам'янецькій, 47 від 15.02.2013, 

пролонгованого рішенням Рівненського апеляційного господарського 
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суду від 05.12.2016 року, а саме в підпункті 1.1  слова та цифри “площею 

570,6 кв.м, в т.ч. підвал 198,5 кв.м” замінити на слова та цифри “площею 

280,8 кв.м, в тому числі підвал 110,8 кв.м” та слова та цифри “під офіс 

(372,1 кв.м) та під склад (198,5 кв.м)” замінити на слова та цифри “під 

офіс (170 кв.м) та під склад (110,8 кв.м)”. 

Крім того додав, що підприємство має дуже велику заборгованість за 

орендну плату. 

 

Паламарчук В.А. Запропонував рекомендувати управлінню комунального майна зменшити 

площу орендованого приміщення КП «Цивільжитлобуд» по вул. 

Камʼянецькій, 47 після сплати усієї суми заборгованості за орендну 

плату. 

Поставив на голосування проект рішення «Про внесення змін до 

договору оренди нежитлового приміщення по вул. Кам'янецькій, 47» із 

наданою пропозицією. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Нагорна Т.В.,Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха 

І.С. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Погодити проект рішення «Про внесення змін до договору оренди 

нежитлового приміщення по вул. Кам'янецькій, 47». 

2. Рекомендувати управлінню комунального майна зменшити площу 

орендованого приміщення КП «Цивільжитлобуд» по вул. Камʼянецькій, 

47 після сплати усієї суми заборгованості за орендну плату. 

 

 

2.2. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про внесення на розгляд сесії 

міської ради пропозиції про внесення змін до рішення виконавчого 

комітету від 28.04.2016 № 282». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М. 

Даним проектом рішення пропонується внести на розгляд сесії міської 

ради пропозиції про внесення змін в підпункт 1.1. пункту 1 рішення 

виконавчого комітету від 28.04.2016 № 282 “Про продовження строку 

оренди приміщень міської комунальної власності”, змінивши слова “два 

роки і одинадцять місяців” на слова “ десять років”. 

 

Паламарчук В.А. Поставив на голосування проект рішення «Про внесення на розгляд сесії 

міської ради пропозиції про внесення змін до рішення виконавчого 

комітету від 28.04.2016 № 282». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про внесення на розгляд сесії міської ради 

пропозиції про внесення змін до рішення виконавчого комітету від 

28.04.2016 № 282». 
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2.3. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про надання приміщень в будівлі 

по вул. Проскурівській, 44 для тимчасового проживання». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М. 

Даним проектом рішення пропонується дозволити Національній академії 

Державної прикордонної служби України ім. Богдана Хмельницького 

надати в найм приміщення в будівлі по вул. Проскурівській, 44 строком 

до 26.12.2017 для тимчасового проживання: 

1.1. співробітника Управління Служби безпеки України у Хмельницькій 

області Данчука Руслана Васильовича (кім. 332); 

1.2. головного спеціаліста відділу економічного аналізу, планування та 

регулювання управління економіки Хмельницької міської ради Ступарь 

Юлії Василівни (кім. 220). 

 

Ковальчук І.І. Поцікавилась, чому саме цей спеціаліст відділу економічного аналізу, 

планування та регулювання управління економіки претендує на житло. 

Зауважила, що в виконавчих органах міської ради є достатньо 

працівників, які працюють значно довше, та мають потребу в 

покращенню житлових умов. 

 

Паламарчука В.А. Поставив на голосування проект рішення «Про надання приміщень в 

будівлі по вул. Проскурівській, 44 для тимчасового проживання». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 1, утрим. – 0, не голос. – 0. НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 

2.4. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про розірвання договору оренди 

нежитлового приміщення комунальної власності, втрату чинності 

підпункту рішення виконавчого комітету та пункту додатку до рішення 

виконавчого комітету». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М. 

Даним проектом рішення пропонується розірвати за згодою сторін 

договір оренди нежитлового приміщення по вул. Проскурівського 

підпілля, 46 загальною площею 76,2 кв.м, укладений з фізичною особою 

— підприємцем Чепком Назарієм Валерійовичем. 

2. Визнати такими, що втратили чинність: 

2.1. пункт 1 додатку до рішення виконавчого комітету від 26.01.2017 № 

66 “Про погодження умов передачі в оренду нежитлових приміщень 

міської комунальної власності”; 

2.2. підпункт 1.1. пункту 1 рішення виконавчого комітету від 13.04.2017 

№ 225 “Про передачу в оренду нежитлових приміщень міської 

комунальної власності за результатами конкурсу”. 

 

Ялоха І.С. Запропонував утриматись від прийняття даного рішення, оскільки 

підприємець повинен був наперед прорахувати можливі ризики. 

Інші підприємці хотіли орендувати дане приміщення, але він не дав їм 
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таку можливість. 

Бюджет втрачає кошти від несплати орендної плати. 

 

Трещов М.М. Повідомив, що підприємець вніс заставу в розмірі 7 тис. грн., яка йому 

не повертається. 

 

Паламарчука В.А. Поставив на голосування проект рішення «Про розірвання договору 

оренди нежитлового приміщення комунальної власності, втрату чинності 

підпункту рішення виконавчого комітету та пункту додатку до рішення 

виконавчого комітету». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про розірвання договору оренди 

нежитлового приміщення комунальної власності, втрату чинності 

підпункту рішення виконавчого комітету та пункту додатку до рішення 

виконавчого комітету». 

 

 

2.5. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про внесення на розгляд сесії 

міської ради пропозиції щодо передачі в тимчасове безоплатне 

користування нежитлових приміщень міської комунальної власності та 

відмови у передачі в безоплатне користування». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М. 

Даним проектом рішення пропонується внести на розгляд сесії міської 

ради пропозицію щодо передачі в тимчасове безоплатне користування 

спеціалізованому ремонтно-будівельному підприємству 

“Хмельницькліфт” нежитлові приміщення міської комунальної власності 

під опорний пункт обслуговування ліфтів строком на два роки: 

1.1. по вул. Гальчевського, 27/1 загальною площею 14,6 кв. м; 

1.2. по вул. Проскурівського підпілля, 215 загальною площею 100,3 кв. 

м; 

1.3. по вул. Мирного, 32/1 корисною площею 68,3 кв. м (загальною 

площею 68,3 кв. м); 

1.4. по проспекту Миру, 86 загальною площею 28,9 кв. м; 

1.5. по вул. Інститутській, 20/2 загальною площею 40,5 кв. м; 

1.6. по проспекту Миру, 54 загальною площею 14,9 кв. м; 

1.7. по вул. Перемоги, 8/1 загальною площею 56,9 кв. м. 

2. Внести на розгляд сесії міської ради пропозицію щодо відмови 

спеціалізованому ремонтно-будівельному підприємству 

“Хмельницькліфт” в передачі у тимчасове безоплатне користування 

нежитлових приміщень міської комунальної власності під опорний пункт 

обслуговування ліфтів: 

2.1. по вул. Проскурівській, 16 загальною площею 94, 3 кв. м; 

2.2. по вул. Сковороди, 9/2 загальною площею 28.5 кв. м; 

2.3. по вул. Проскурівського підпілля, 117 загальною площею 32,1 кв. м; 

2.4. по вул. Перемоги, 10А загальною площею 25,2 кв. м. 
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Паламарчук В.А. Поставив на голосування проект рішення «Про внесення на розгляд сесії 

міської ради пропозиції щодо передачі в тимчасове безоплатне 

користування нежитлових приміщень міської комунальної власності та 

відмови у передачі в безоплатне користування». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ:  Погодити проект рішення «Про внесення на розгляд сесії міської ради 

пропозиції щодо передачі в тимчасове безоплатне користування 

нежитлових приміщень міської комунальної власності та відмови у 

передачі в безоплатне користування». 

 

 

2.6. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про розгляд заяви громадської 

організації «Подільська правова ліга» щодо передачі в тимчасове 

безоплатне користування нежитлового приміщення по пров. Пушкіна, 1». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М. 

Даним проектом рішення пропонується відмовити громадській 

організації «Подільська правова ліга» в передачі у тимчасове безоплатне 

користування нежитлового приміщення площею 111,9 кв.м по пров. 

Пушкіна, 1 для розміщення  громадської організації. 

 

Паламарчук В.А. Поставив на голосування проект рішення «Про розгляд заяви 

громадської організації «Подільська правова ліга» щодо передачі в 

тимчасове безоплатне користування нежитлового приміщення по пров. 

Пушкіна, 1». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про розгляд заяви громадської організації 

«Подільська правова ліга» щодо передачі в тимчасове безоплатне 

користування нежитлового приміщення по пров. Пушкіна, 1». 

 

 

2.7. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про втрату чинності рішення 

виконавчого комітету та передачу в тимчасове безоплатне користування 

нежитлового приміщення міської комунальної власності». 

Надав слово для доповіді начальнику управління комунального майна 

Трещову Мирославу Миколайовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Трещов М.М. 

Даним проектом рішення пропонується: 

1. Визнати таким, що втратив чинність пункт 1.1 рішення виконавчого 

комітету від 22.11.2012 № 988 “Про передачу в тимчасове безоплатне 

користування частин приміщення міської комунальної власності”. 

2. Передати в тимчасове безоплатне користування виконавчому комітету 
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Хмельницької міської ради нежитлове приміщення міської комунальної 

власності по вул. Соборній, 16 корисною площею 69,7 кв. м (загальною 

площею 110,3 кв. м) для розміщення управління адміністративних послуг 

строком на два роки. 

 

Паламарчук В.А. Поставив на голосування проект рішення «Про втрату чинності рішення 

виконавчого комітету та передачу в тимчасове безоплатне користування 

нежитлового приміщення міської комунальної власності». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проект рішення «Про втрату чинності рішення виконавчого 

комітету та передачу в тимчасове безоплатне користування нежитлового 

приміщення міської комунальної власності». 

 

 

2.8. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про внесення на розгляд сесії 

міської ради пропозицій про збільшення розміру статутного капіталу 

житлово-експлуатаційної контори №2 міста Хмельницького, її 

перейменування в комунальне підприємство «Управляюча муніципальна 

компанія «Проскурівська» Хмельницької міської ради та затвердження 

нової редакції статуту комунального підприємства «Управляюча 

муніципальна компанія «Проскурівська» Хмельницької міської ради». 

Надав слово для доповіді начальнику управління житлово-комунального 

господарства Новачку Василю Пилиповичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Довів до відома членів комісії, що на даний час, відповідно до закону, 

відбувається перейменування ЖЕКів в управляючі компанії з метою, щоб 

надати можливість цим компаніям взяти участь в конкурсі на управляючу 

компанію, який проходитиме влітку. 

На чергову сесію міської ради в кінці травня будуть винесені проекти 

рішень та статути в новій редакції усіх УМК міста. 

 

Нагорна Т.В. Зауважила, що така процедура, перейменування ЖЕКів передбачено 

законом, інакше вони не будуть допущені до конкурсу на управителя. 

В законі сказано, якщо жителі не зможуть створити в будинку ОСББ, 

функції обслуговування повинна взяти на себе управляюча компанія. 

 

Новачок В.П. Наголосив, що відповідальність за неприбрану дворову території, 

невивезене сміття покладається на міську владу. 

Якщо на конкурсі переможе велика кількість дрібних компаній, здатних 

обслуговувати лише по декілька будинків, в такому випадку міській владі 

буде дуже важко контролювати ситуацію в житлово-комунальній сфері 

міста. 

 

Ковальчук І.І. Поцікавилась яка концепція розвитку житлово-комунального 

господарства в місті. 

Відмітила, що гуртожитки, які розміщені по вул. Зарічанській, 

обслуговуються ЖКК «Будівельник», яка знаходиться по вул. 

Інститутській. Це створює незручності для жителів. 
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Запропонувала при підготовці положення про проведення конкурсу, 

критеріїв проведення конкурсу врахувати всі проблемні питання, 

розробити лоти за територіальною ознакою. 

При створенні УМК чи варто брати повне правонаступництво. Є 

можливість відкрити нові комунальні управлінські компанії. 

Основним видом діяльності управлінської компанії має бути організація 

повноважень з управління житловим фондом. А в статуті це прописано 

останнім пунктом. 

Управлінська компанія має бути із залученням підрядників. 

Поки що наданий нам статут не відображає суті управлінської компанії. 

Наше завдання – забезпечення ефективності управлінської компанії. 

 

Ялоха І.С. Запропонував зібрати засідання постійної комісії наступного тижня, та 

винести на розгляд проекти статутів усіх управляючих муніципальних 

компаній, оскільки у членів комісії є багато питань і пропозицій. 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

 

2.9. СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

Наступне питання порядку денного – «Про внесення на розгляд сесії 

міської ради пропозицій про створення проектно-кошторисного відділу у 

складі управління житлово-комунального господарства Хмельницької 

міської ради, внесення змін та доповнень до Положення про управління 

житлово-комунального господарства Хмельницької міської ради та 

затвердження Положення у новій редакції». 

Надав слово для доповіді начальнику управління житлово-комунального 

господарства Новачку Василю Пилиповичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Новачок В.П. 

Надав на розгляд депутатів проект рішення «Про внесення на розгляд 

сесії міської ради пропозицій про створення проектно-кошторисного 

відділу у складі управління житлово-комунального господарства 

Хмельницької міської ради, внесення змін та доповнень до Положення 

про управління житлово-комунального господарства Хмельницької 

міської ради та затвердження Положення у новій редакції». 

Даним проектом рішення пропонується внести змін та доповнення до 

Положення про УЖКГ у зв’язку із зміною деякий функцій та 

повноважень з 2003 року, коли було прийнято старе положення. 

Крім того, пропонується створити проектно-кошторисний відділ, який 

буде займатись розробкою та перевіркою проектно-кошторисної 

документації, наданої підрядниками. Оскільки багато часу займала 

перевірка проектно-кошторисної документації, тому з метою 

прискорення термінів виконання робіт та покращення освоєння коштів і 

створюється цей відділ в кількості 2 працівників в межах затвердженого 

штатного розпису. 

 

Ковальчук І.І. Зауважила, що виготовлення та перевірка проектно-кошторисної 

документації це дуже відповідальний і складний процес, цим займаються 

науково-дослідні інститути, працівники відділу мають бути 

висококваліфікованими. 

Висловила сумніви чи варто управлінню ЖКГ брати на себе таку 

відповідальність. 

В разі створення проектно-кошторисного відділу у складі управління 
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повинні зменшитись витрати на проведення капітальних ремонтів. 

Якщо виготовлення ПКД буде безоплатним, то із положення треба 

забрати пункт 2.3.6 «надання платних послуг». 

 

В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С. 

 

 

3. РІЗНЕ. 

СЛУХАЛИ: 

Паламарчука В.А. 

 

В Різному заступник голови постійної комісії надав на розгляд звернення 

голови ЖБК «Статус Тайм» Мороза О.А. щодо внесення змін до 

технічних умов на водопостачання та водовідведення № 342 від 

01.11.2016 у зв’язку із неможливістю виконання п. 16: винос 

самопливного каналізаційного колектора. 

Надав слово для доповіді депутату міської ради Афійчуку Руслану 

Васильовичу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Афійчук Р.В. 

Оголосив депутатам звернення голови ЖБК «Статус Тайм» Мороза О.А. 

щодо внесення змін до технічних умов на водопостачання та 

водовідведення № 342 від 01.11.2016, видані ФО Супрун О.Є. в частині 

виключення в розділі «Умови каналізації» пункту 17: до початку 

будівництва виконати винос самопливного каналізаційного колектора Ø 

1400 мм згідно ТУ № 59 від 11.03.2015 та в пункті 16 перший абзац: 

особливі вимоги: до початку будівництва розробити проектно-

кошторисну документацію та виконати винос самопливного 

каналізаційного колектора, у зв’язку із неможливістю виконати дані 

пункти в повному обсязі. 

Наголосив, що при будівництві другого будинку забудовник відступив 

замість 6 метрів по 15 метрів з кожного боку, таким чином відстані між 

будинками більш ніж достатньо для будівництва нового колектора. 

Нагадав, що на минулому засіданні постійної комісії начальник 

управління капітального будівництва розповіла про проектне завдання на 

будівництво дороги від вул. Свободи до Старокостянтинівського шосе, де 

зараз будується новий житловий масив, і в будь-якому випадку новий 

колектор будуватиметься. 

 

Новачок В.П. Поставив під сумнів можливе будівництво дороги від вул. Свободи до 

Старокостянтинівського шосе, оскільки на це потрібно буде з міського 

бюджету значних коштів. 

 

Ковальчук І.І.  Нагадала, що на минулому засіданні комісії заступник міського голови 

Нестерук А.М. повідомив депутатам, що колектор в аварійному стані і 

через 3-5 років міська влада буде будувати колектор на цій ділянці. 

 

Трач Л.Г. Вніс пропозицію рекомендувати МКП «Хмельницькводоканал» 

розглянути звернення голови ЖБК «Статус Тайм» Мороза О.А. та надати 

пропозиції з технічного вирішення даного питання. 

 

Паламарчук В.А. Поставив на голосування пропозицію Трача Л.Г. – рекомендувати МКП 

«Хмельницькводоканал» розглянути звернення голови ЖБК «Статус 

Тайм» Мороза О.А. та надати пропозиції з технічного вирішення даного 

питання. 
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В обговоренні взяли участь: Ковальчук І.І., Трач Л.Г., Паламарчук В.А., Ялоха І.С., Нагорна 

Т.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утрим. – 0, не голос. – 0. ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати МКП «Хмельницькводоканал» розглянути звернення 

голови ЖБК «Статус Тайм» Мороза О.А. та надати пропозиції з 

технічного вирішення даного питання. 

 

 

 

Члени постійної комісії вирішили винести на розгляд наступного засідання постійної комісії 

питання щодо невиконання пункту 28 рішення міської ради від 29.12.2016 № 12 «Про 

бюджет міста Хмельницького на 2017 рік»: «Управлінню житлово-комунального 

господарства Хмельницької міської ради титульні списки та їх уточнення на проведення 

ремонтів об'єктів благоустрою міста, житлового фонду погоджувати на засіданнях 

постійних комісій з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації і з питань 

роботи житлово-комунального господарства, приватизації та використання майна 

територіальної громади міста». 

 

Крім того, депутати вирішили наступного тижня провести засідання комісії, на якому 

розглянути проекти рішень про затвердження статутів управляючих муніципальних 

компаній в новій редакції та Положення про управління житлово-комунального господарства 

Хмельницької міської ради новій редакції тощо. 

 

 

Заступник голови комісії        В.Паламарчук 

 

 

Секретар комісії         Т.Нагорна 


